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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie problemów związanych z obsuwaniem się gruntu na obszarze Wilczego Młyna 
 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W 2017 roku mieszkańcy osiedla Wilczy Młyn zwracali się z prośbą, o sfinansowanie i 

przeprowadzenie badań geologicznych gruntu na tym obszarze. Wniosek ten wynikał z obsuwania 

się ziemi, co przyczyniło się do pęknięć ścian w niektórych budynkach.   

 Jak poinformowali mnie mieszkańcy podczas tegorocznej deszczowej wiosny i lata, problem 

ten ponownie się nasilił.  

 W związku z powyższym stanem faktycznym proszę o podjęcie koniecznych działań mających 

na celu zabezpieczenie osiedla przez dalszą dewastacją gruntu.  

 Jednocześnie proszę o informację ilu mieszkańców zgłaszało w ostatnich latach ewentualne 

problemy z obsuwaniem się terenu i czy podobne zjawisko zaobserwowano w innych rejonach 

Naramowic i Winograd? 

  

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
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